



PROVINCE DE QUÉBEC

VILLE DE DUNHAM

À TOUS LES CITOYENS DE LADITE MUNICIPALITÉ

AVIS PUBLIC

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ PAR LA SOUSSIGNÉE, QUE:

le rôle triennal d'évaluation foncière de la Ville de Dunham sera, en 2021, en vigueur pour son deuxième exercice financier.

AVIS est également donné que toute demande de révision concernant le rôle, au motif que l'évaluateur n'a pas effectué une modification qu'il aurait dû y apporter, en vertu de l'article 174 de la *Loi sur la fiscalité municipale*, doit être déposée au cours de l'exercice financier pendant lequel survient l'événement justifiant la modification ou du suivant.

Une telle demande de révision doit être déposée ou envoyée par courrier recommandé à la MRC Brome-Missisquoi au 749, rue Principale, Cowansville QC J2K 1J8, sur le formulaire prescrit et accompagné de la somme d'argent déterminée par le règlement 12-1118 de la MRC Brome-Missisquoi.

Que toutes les personnes intéressées peuvent prendre connaissance du rôle d'évaluation à l'hôtel de ville, aux heures de bureau régulières.

FAIT À DUNHAM, CE SEIZIÈME JOUR DE SEPTEMBRE DEUX MILLE VINGT.

Mélanie Thibault, greffière

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je soussignée, Mélanie Thibault, directrice générale et greffière de la Ville de Dunham, certifie sous mon serment d'office avoir publié l'avis public ci-haut, en affichant une copie à l'hôtel de ville le 23 septembre 2020 entre 9 h et 17 h, et par la diffusion dans l'édition du 23 septembre 2020 du journal local Le Guide.

En foi de quoi, je donne ce certificat, le 23^e jour de septembre 2020.

Mélanie Thibault, greffière



PROVINCE OF QUEBEC

TOWN OF DUNHAM

TO ALL THE CITIZENS OF THE AFORESAID MUNICIPALITY

PUBLIC NOTICE

IS HEREBY GIVEN BY THE UNDERSIGNED, THAT:

the triennial property assessment roll of the said Municipality will be in force, in 2021, for its second fiscal year.

NOTICE is also given that any request for revision concerning the roll, on the grounds that the assessor has failed to make an alteration to the roll according to section 174 of *the Act respecting municipal taxation* must be filed in the course of the fiscal year in which the event justifying the alteration occurs or in the following fiscal year.

Such a request for revision must be filed or sent by registered mail to: MRC Brome-Missisquoi, 749 Principale Street, Cowansville QC J2K 1J8, on the prescribed form and accompanied by the amount of money determined by By-law 12-1118 of the MRC Brome-Missisquoi.

That all interested persons can consult the evaluation roll at the Town Hall during regular business hours.

SIGNED IN DUNHAM, THIS SIXTEENTH DAY OF SEPTEMBER, TWENTY-TWENTY.

Mélanie Thibault, Town Clerk

CERTIFICATE OF PUBLICATION

I, the undersigned, Mélanie Thibault, Director General and Town Clerk of the Town of Dunham, certify under my oath of office that I have published the above notice by posting one copy thereof at the office of the municipality on September 23, 2020, from 9:00 AM to 5:00 PM and by announcing it in THE GUIDE newspaper, publication of September 23, 2020.

IN TESTIMONY WHEREOF, I give this certificate, this 23rd day of September 2020.

Mélanie Thibault, Town Clerk